
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 7. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 178
Ministeren bedes kommentere artikel af 18. december 2015 fra Lolland Fal-
sters Folketidende:
”Virksomheder får stadig sværere ved at skaffe medarbejdere” og herunder
redegøre for:
– Hvordan Styrelsen for Arbejdsmarked og Rekruttering er kommet frem til

de i artiklen omtalte tal (fra STAR’s undersøgelse: ”Rekruttering - Efterår
2015”: http://star.dk/da/Om-STAR/Publikationer/2015/12/Rekruttering
%20efteraar%202015.aspx?

– Om ovennævnte undersøgelse afdækker, hvordan virksomhederne har
søgt efter medarbejdere?

– Har STAR konstateret, at de forgæves rekrutteringer afspejler sig i de ube-
satte opslag på Jobnet.dk?

– Om der er brancher, der har sværere ved at skaffe arbejdskraft end andre,
og i bekræftende fald, hvilke brancher?

– Om der er brancher, der har særlig svært ved at få besat deres elev-/prak-
tikpladser, og i bekræftende fald, hvilke brancher?

Der henvises til: http://folketidende.dk/Business/Virksomheder-faar-stadig-
svaerere-ved-at-skaffe-medarbejdere/artikel/334206

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Ander-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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